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	品格教育協會創會主席劉馬露明教授致歡迎辭。
Professor Christine Ma-Lau, Founding Chairman of Character Education Foundation, gave the welcome address.
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	Outwhiz創辦人及行政總裁關兆安先生頒發「Apps of Kindness 程式設計比賽」亞軍獎項予和富慈善李宗德小學隊伍。
Mr. Andrew Kwan, Founder and CEO of Outwhiz, presented the prize to the runner-up team from W. F. Joseph Lee Primary School.
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	Outwhiz創辦人及行政總裁關兆安先生頒發「Apps of Kindness 程式設計比賽」亞軍獎項予香港教育大學賽馬會小學隊伍。
Mr. Andrew Kwan, Founder and CEO of Outwhiz, presented the prize to the runner-up team from The Education University of Hong Kong Jockey Club Primary School.
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	北斗星工作室有限公司董事總經理陳諾彬先生頒發「Apps of Kindness 程式設計比賽」冠軍獎項予香海正覺蓮社佛教正覺中學隊伍。
Mr. William Chan, Managing Director of Big Dipper Studio Limited, presented the award to the champion team from HHCKLA Buddhist Ching Kok Secondary School.
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	品格教育協會創會主席劉馬露明教授頒發感謝狀予場地贊助德福廣場，由香港鐵路有限公司商場事務經理陳曦彤小姐代表接受。
Professor Christine Ma-Lau, Founding Chairman of Character Education Foundation, presented the certificate of appreciation to venue sponsor, Telford Plaza, with Ms Hilda Chan, Shopping Centre Manager of MTR Corporation Limited, acting as the representative.
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	品格教育協會創會主席劉馬露明教授頒發感謝狀予禮物贊助Kikki.k，由董事孫鍾婉琪女士代表接受。
Professor Christine Ma-Lau, Founding Chairman of Character Education Foundation, presented the certificate of appreciation to Mrs. Jacqueline Sun, Director of Kikki.k, for being the gift sponsor of the kick-off ceremony.
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	鉑金贊助人羅旭瑞先生派出世紀城市集團有限公司集團傳訊及公關總監朱靜宜小姐，向品格教育協會頒贈港幣50萬元捐款支票，由劉馬露明教授代表接受。
Platinum sponsor Mr. Lo Yuk Sui sent a representative, Ms Jeannie Chu, Group Director of Communications & Public Relations of Century City Holdings Limited, to present a HKD500,000 donation cheque to Professor Christine Ma-Lau representing the Character Education Foundation.
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	鉑金贊助人蔡志明先生，GBS派出公子蔡加讚先生，向品格教育協會頒贈港幣200萬元捐款支票，由劉馬露明教授代表接受。
Platinum sponsor Mr. Francis Choi, GBS, sent his son, Mr. Karson Choi, to present a HKD2,000,000 donation cheque to Professor Christine Ma-Lau representing the Character Education Foundation.
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	劉馬露明教授向六位「香港品格日大使」頒贈紀念品及感謝狀︰（左起）香港社會創投基金創辦人及社會企業Green Monday聯合創辦人魏華星先生、基督教正生書院校長陳兆焯先生、香港行政會議召集人及全國人大代表陳智思先生，GBS，JP、品格教育協會創會主席劉馬露明教授、鮮魚行學校前校長梁紀昌先生、救狗之家創辦人Sally Andersen女士及北河同行始創人陳灼明先生。
Professor Christine Ma-Lau presented a certificate and a gift to the six ambassadors: (from left) Mr. Francis Ngai, Founder of Social Ventures Hong Kong and Co-founder of Green Monday; Mr. Alman Chan, Principal of Christian Zheng Sheng College; Mr. Bernard Chan, GBS, JP, Convenor of the Executive Council of the Hong Kong Special Administrative Region and Hong Kong Deputy to the National People's Congress of the People's Republic of China; Professor Christine Ma-Lau, Founding Chairman of Character Education Foundation; Mr. Leung Kee-cheong, Former Principal of Fresh Fish Traders’ School; Ms Sally Andersen, Founder of Hng Kong Dog Rescue; and Mr. Chan Cheuk-ming, Founder of Pei Ho Counterparts in Sham Shui Po.
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	劉馬露明教授與六位品格日大使主持「2017香港品格日」啟動儀式，把「Choose Kindness」及「Choose Character」的貼紙逐一貼到香港地圖上，地圖隨即亮起，象徵以「善良」燃點香港，讓香港發熱發亮︰（左起）基督教正生書院校長陳兆焯先生、香港社會創投基金創辦人及社會企業Green Monday聯合創辦人魏華星先生、香港行政會議召集人及全國人大代表陳智思先生，GBS，JP、品格教育協會創會主席劉馬露明教授、鮮魚行學校前校長梁紀昌先生、救狗之家創辦人Sally Andersen女士及北河同行始創人陳灼明先生。

[bookmark: _GoBack]Professor Christine Ma-Lau and the six ambassadors officiated the kick-off ceremony by sticking “Choose Kindness” and “Choose Character” stickers on a map of Hong Kong. With the lighting up of the map, it symbolises that Hong Kong is lit up with Kindness and the collective effort in promoting character education: (from left) Mr. Alman Chan, Principal of Christian Zheng Sheng College; Mr. Francis Ngai, Founder of Social Ventures Hong Kong and Co-founder of Green Monday; Mr. Bernard Chan, GBS, JP, Convenor of the Executive Council of the Hong Kong Special Administrative Region and Hong Kong Deputy to the National People's Congress of the People's Republic of China; Professor Christine Ma-Lau, Founding Chairman of Character Education Foundation; Mr. Leung Kee-cheong, Former Principal of Fresh Fish Traders’ School; Ms Sally Andersen, Founder of Hng Kong Dog Rescue; and Mr. Chan Cheuk-ming, Founder of Pei Ho Counterparts in Sham Shui Po.
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	一眾品格日大使、品格教育協會委員，以及兩位鉑金贊助人的代表合照留念︰（左起）沈董彥甄女士、麥珍莉女士、李蘇珊女士、鍾有榮先生、香港社會創投基金創辦人及社會企業Green Monday聯合創辦人魏華星先生、基督教正生書院校長陳兆焯先生、蔡加讚先生、香港行政會議召集人及全國人大代表陳智思先生，GBS，JP、品格教育協會創會主席劉馬露明教授、朱靜宜小姐、鮮魚行學校前校長梁紀昌先生、救狗之家創辦人Sally Andersen女士、北河同行始創人陳灼明先生、凌葉麗嬋女士、許芷茵女士及麥嘉珩女士。

The ambassadors, Committee Members of the Character Education Foundation, and the two representatives of the platinum donors took a photo together: (from left) Mrs. Elaine Tung Shum; Ms Virginia Mak; Ms Susan Lee; Mr. David Chung; Mr. Francis Ngai, Founder of Social Ventures Hong Kong and Co-founder of Green Monday; Mr. Alman Chan, Principal of Christian Zheng Sheng College; Mr. Karson Choi; Mr. Bernard Chan, GBS, JP, Convenor of the Executive Council of the Hong Kong Special Administrative Region and Hong Kong Deputy to the National People's Congress of the People's Republic of China; Professor Christine Ma-Lau, Founding Chairman of Character Education Foundation; Ms Jeannie Chu; Mr. Leung Kee-cheong, Former Principal of Fresh Fish Traders’ School; Ms Sally Andersen, Founder of Hng Kong Dog Rescue; Mr. Chan Cheuk-ming, Founder of Pei Ho Counterparts in Sham Shui Po; Mrs. Josephine Ling; Ms Helena Hui; and Ms Connie Mak.
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	現場嘉賓即場下載試用「App of Kindness」。下載App後，使用者每天會收到一條「每日善舉」的訊息，依照提議完成善舉後，便可記錄於善舉名單上，更可上傳到社交媒體平台，與朋友分享「選擇善良」的樂趣。
After downloading the App of Kindness, a new challenge will be given each day, in the form of a “Kindness Act for the Day”. Each completed act will be recorded on a checklist. The message of Kindness can also be spread to friends and family by sharing the completed acts of kindness on social media.
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	品格教育協會創會主席劉馬露明教授的丈夫劉仲恆先生亦到場支持「2017香港品格日」啟動禮。

The husband of Professor Christine Ma-Lau, Founding Chairman of Character Education Foundation, Mr. Kevin Lau, also came to support the kick-off ceremony of 2017 Character Day Hong Kong.
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	基督教正生書院校長陳兆焯先生與鮮魚行學校前校長梁紀昌先生。
Mr. Alman Chan, Principal of Christian Zheng Sheng College and Mr. Leung Kee-cheong, Former Principal of Fresh Fish Traders’ School.
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	（左起）品格教育協會創會主席劉馬露明教授、基督教正生書院校長陳兆焯先生、救狗之家創辦人Sally Andersen女士、Kikki.k董事孫鍾婉琪女士與麥珍莉女士。

(From left) Professor Christine Ma-Lau, Founding Chairman of Character Education Foundation; Mr. Alman Chan, Principal of Christian Zheng Sheng College; Ms Sally Andersen, Founder of Hong Kong Dog Rescue; Mrs. Jacqueline Sun, Director of Kikki.k; and Ms Virginia Mak.
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	香港行政會議召集人及全國人大代表陳智思先生，GBS，JP在展板前拍照留念。

Mr. Bernard Chan, GBS, JP, Convenor of the Executive Council of the Hong Kong Special Administrative Region and Hong Kong Deputy to the National People's Congress of the People's Republic of China, took a photo in front of the information board.

	[image: C:\Users\user\Desktop\select photo\DON_9439.JPG]
	香港行政會議召集人及全國人大代表陳智思先生，GBS，JP與品格教育協會創會主席劉馬露明教授。

Mr. Bernard Chan, GBS, JP, Convenor of the Executive Council of the Hong Kong Special Administrative Region and Hong Kong Deputy to the National People's Congress of the People's Republic of China, and Professor Christine Ma-Lau, Founding Chairman of Character Education Foundation.
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	基督教正生書院校長陳兆焯先生與北河同行始創人陳灼明先生。

Mr. Alman Chan, Principal of Christian Zheng Sheng College, and Mr. Chan Cheuk-ming, Founder of Pei Ho Counterparts in Sham Shui Po.
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	（左起）鉑金贊助人蔡志明先生，GBS的代表蔡加讚先生、品格教育協會創會主席劉馬露明教授與香港行政會議召集人及全國人大代表陳智思先生，GBS，JP。

(From left) Mr. Karson Choi, representative of platinum sponsor Mr. Francis Choi, GBS; Professor Christine Ma-Lau, Founding Chairman of Character Education Foundation; and Mr. Bernard Chan, GBS, JP, Convenor of the Executive Council of the Hong Kong Special Administrative Region and Hong Kong Deputy to the National People's Congress of the People's Republic of China.
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	鉑金贊助人蔡志明先生，GBS的代表蔡加讚先生與香港行政會議召集人及全國人大代表陳智思先生，GBS，JP。

Mr. Karson Choi, representative of platinum sponsor Mr. Francis Choi, GBS, and Mr. Bernard Chan, GBS, JP, Convenor of the Executive Council of the Hong Kong Special Administrative Region and Hong Kong Deputy to the National People's Congress of the People's Republic of China.
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